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Abstract (en)
In the case of a flush-mounted fitting (2) having connection studs (22) for water pipes and having a sheath (1) which receives the housing part (21)
arranged within the building wall, the invention proposes, for the purpose of improvement, that the sheath (1) be formed from a water-tight elastomer,
the projecting end region of the sheath (1) being formed as a bellows (11) for the purpose of adaptation to the individual installation depth in the
building wall. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Unterputz-Armatur (2) mit Anschlußstutzen (22) für Wasserleitungsrohre und einer den innerhalb der Gebäudewand angeordneten
Gehäuseteil (21) aufnehmenden Hülle (1), ist zur Verbesserung vorgeschlagen, daß die Hülle (1) aus einem wasserdichten Elastomer gebildet ist,
wobei zur Anpassung an die individuelle Einbautiefe in der Gebäudewand der vorstehende Endbereich der Hülle (1) als Faltenbalg (11) geformt ist.
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